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Vergaderingen 
De Sportraad kwam 4 keer bij elkaar.  
Daarnaast waren er ook nog 5 vergaderingen van het DB.  
En ook nog een intervisie bijeenkomst met de vertrouwenscontactpersonen. 
 
Sportprijzen 
Op vrijdag 26 januari werden tijdens het Sportgala de sportprijzen van 2023 uitgereikt.  
Het sportgala is door de aanwezigen als zeer prettig ervaren. Het evenement staat.  
 
De winnaars waren: 
 
Sportvrijwilliger  Jan Burgers 
Sporter   Frank Doomen 
Sportploeg  Biks Shots Dames 1  
Sporttalent  Emma van Gool 
Gehandicaptensport Suzanne van den Einden-Brok 
Sportvereniging  DTV Zandligt 
 
 
Collecte Fonds Gehandicaptensport 
Edwin Kleiboer is teleurgesteld. Vooral in de betrokkenheid van de verenigingen. In Biest-Houtakker 
en Esbeek is gecollecteerd. In Hilvarenbeek hebben 3 mensen gecollecteerd en in Diessen 2. 
 
De opbrengst is € 1292.  
50% van de opbrengst gaat naar de stichting Platform Gehandicaptenbeleid Hilvarenbeek-Diessen. 
 
 
Vertrouwenscontactpersonen 
In maart is in Hercules in Diessen een cursus gehouden voor vertrouwenscontactpersonen.  
Van de 12 deelnemers hebben er 10 de cursus volbracht. 
 
In oktober is er een intervisie bijeenkomst geweest met de vertrouwenscontactpersonen.  
Daar is een presentatie gegevens door NOC*NSF over een veilige sportomgeving (4V’s). 
Het was een positieve bijeenkomst. 
 
Uit de bijeenkomst is het verzoek gekomen om een keer een bijeenkomst te organiseren over de 
verantwoordelijkheden van besturen en vertrouwenscontactpersonen. Deze bijeenkomst gaan we in 
2025 opzetten voor besturen en vertrouwenscontactpersonen samen. 
 
 
Club van de maand  
In de vergadering van maart heeft Maik Wojtas een presentatie over SSB gegeven.  
 
 
Onderhoud Sportvelden  
Het onderhoud van de sportvelden gaat veranderen. De robotmaaiers voor het maaien van het gras 
zijn in het voorjaar in gebruik genomen en worden gezien als een prachtige ontwikkeling. 
 
In november is er een overleg geweest tussen Van Wijlen, de gemeente en de voetbalverenigingen 
over het onderhoud van de velden. Iedereen is enthousiast over de maairobots en er is meer 
duidelijkheid over het onderhoud van de velden en de onkruidbestrijding zonder bestrijdingsmiddelen. 
 
 
 
 



Accommodatiebeleid 
Nadat in de vergadering van maart Wethouder Langens aanwezig was om de onrust weg te nemen 
die te bespeuren was bij de verenigingen, werd zij weggestuurd en kunnen we weer vooraan 
beginnen.  
 
In de vergadering van september werd gemeld dat Wethouder Overmans het dossier 
accommodatiebeleid overgenomen heeft. De planning gaat er anders uitzien. De prioriteit wordt bij de 
sportaccommodaties gelegd. Het plan voor het sportpark in Esbeek en de situatie rond Sporthal De 
Roodloop krijgen speciale aandacht. 
 
In de vergadering van november werd gemeld, dat er een advies komt richting de gemeenteraad met 
kaders vanuit het beleid. Dit komt in januari 2025 in de Raad. Gerrit Overmans wil eerst de sport 
aanpakken. Daarna stappen vanuit de gemeente richting de sport. De conclusie is dat we een jaar 
weggegooid hebben. Het adviesbureau dat de zaak begeleidde is niet meer actief. 
 
 
Sportclub APK  
De Sportraad wil de Sportclub APK gebruiken om inzicht te krijgen voor de invulling van onze 
verenigingsondersteuning.  
 
De verenigingen hebben een mail gekregen met een link om de vragenlijst in te vullen.  
Deze is in mei open gegaan. Daarna hadden de verenigingen 4 à 5 weken de tijd om alles in te vullen. 
 
Elke vereniging heeft zijn eigen status-overzicht gekregen. 
De Sportraad heeft een totaal overzicht gekregen, wat anoniem is. 
 
De verenigingen kunnen weinig met de uitkomsten van de Sportclub APK.  
Met 14 deelnemers hadden we een response van 48%. Overal scoren we goed op.  
 
Aanbevelingen 

 Informeren van leden met een kleine beurs zou beter kunnen; 
 Gemeentelijk aanspreekpunt voor uniek sporten; 
 Ben Moonen vragen voor uitleg over sportsubsidies. 

 
 
Presentatie Tussenheid Hilvarenbeek over het vrijwilligersvraagstuk 
In de vergadering van mei hebben Wiet van Meel en Kees Naaijkens uitleg gegeven over de rol van 
Tussenheid Hilvarenbeek met betrekking tot het vrijwilligersvraagstuk. Tussenheid heeft gemerkt dat 
er een grote vraag naar vrijwilligers is.  
 
Tussenheid wil met deskundige mensen uit Hilvarenbeek een traject opzetten. Iedereen zegt dat er 
een vrijwilligers tekort is. Er is geen inzicht wat de daadwerkelijke behoefte is. 
 
Wiet van Meel geeft uitleg over wat de stichting Tussenheid doet. Ze rekenen geen geld voor hun 
diensten. Het moet lokaal zijn met lokale mensen. 
 
De Sportraad zal voor het vrijwilligersvraagstuk samen optrekken met Tussenheid.  
Zij hebben ideeën over hoe de kosten gefinancierd kunnen worden. 
 
Binnensportaccommodatie De Roodloop  
In de vergadering van september hebben we veel geluiden ontvangen dat het niet goed loopt tussen 
Laco / Sportfondsen en de verenigingen. De klachten zijn geïnventariseerd en deze zijn door 
wethouder Overmans besproken met Laco / Sportfondsen. 
 
Gerrit Overmans heeft in november met het bestuur van Sportfondsen en HOI werkt samengezeten. 
Het contract zal worden uitgediend tot 2028. In 2026 wordt er een aanbesteding gedaan voor het 
beheer na 2027. 
 
De tarieven voor het zwembad is in 4 jaar tijd 20% verhoogd en dat terwijl het gebouwd energie 
neutraal gebouwd is. 
 
 
  



Uitleg Tessa de Graaf over bijeenkomst prestatieverbetering voor trainers 
In de vergadering van september heeft Tassa de Graaf uitleg gegeven over het plan dat 
Jongerenwerk gemaakt heeft voor een fijn leefklimaat voor jongeren. De gemeente heeft gevraagd om 
aanbod te creëren om coaches en leiders te stimuleren om de jeugd op een positieve manier te laten 
werken aan een gezonde leefstijl. 
 
Jongeren vanaf 12 jaar zijn moeilijk te bereiken voor jongerenwerk. Veel daarvan sporten. 
 
Men wil in het voorjaar van 2025 een avond houden in Elckerlyc met Teun de Nooijer (oud hockeyer) 
en Rosanne Warmerdam (wetenschapper). Men wil voor de organisatie samen optrekken met de 
verenigingen. De avond is bedoeld voor trainers en coaches die werken met jongeren vanaf 12 jaar. 
De avond moet een positieve insteek hebben. 
 
 
Toekomst Sportcoaches 
Het BeweegBuro is nu bezig met gesprekken met het onderwijs om te kijken hoe de inzet van 
Sportcoaches voortgezet kan worden vanaf het schooljaar 2026-2027. 
Het is even afwachten totdat duidelijk is hoe zij in de toekomst verder gaan. 
 
 
 
 
 
 


